

ZASEDÁNÍ PRVNÍ OTEVŘENÉ SCHŮZE VÝBORU (11. 11. 2021)

- Oficiální začátek schůze ve 20:00
- Přítomní: Vjačeslav Glazov, Eliška Farová, Lucie Dvořáková, Klára Brtková, Karolína Padělková, Miroslav Vašík, Lucie Kurusová, Marta Harasimowicz, Tomáš Kotrouš, Karel Kolros, Vojtěch Šimák, Ondřej Crhák, Jakub Izdný

– Program:

- 1) Úvod
- 2) Zvolení tajemníka / tajemnice
- 3) Zvolení pokladníka / pokladnice
- 4) Pořádání akcí v pandemické době (např. otázka socializačních setkání, event. setkání s řediteli ústavů)
- 5) Aktualizace stanov
- 6) Smlouva s fakultou
- 7) Různé
- 8) Závěr

1) Úvod

- Pan předseda zahájil schůzi přečtením programu, jenž byl mlčky přijat.

2) Zvolení tajemníka / tajemnice

- Pan předseda navrhl na post tajemníka členku Výboru Lucii Dvořákovou, která nominaci přijala.
- Výbor odhlasoval zvolení Lucie Dvořákové tajemnicí hlasy v poměru 3-0-1.

3) Zvolení pokladníka / pokladnice

- Otázka, zda mohou post pokladníka zastávat dvě osoby naráz byla výborem schválena v poměru hlasů 4-0-0.
- Pan předseda na post pokladníků nominoval nepřítomného člena Výboru Marka Panochu, jenž s nominací předem souhlasil, a Miroslava Vašíka, jenž nominaci přijal.
- Výbor schválil oba zmíněné jako pokladníky poměrem hlasů 4-0-0.

4) Pořádání akcí v pandemické době (např. otázka socializačních setkání, event. setkání s řediteli ústavů)

- Pan předseda přednesl přítomným seznam akcí plánovaných na měsíc listopad. Nikdo nemá námitek.
- Poznámky k jednotlivým listopadovým událostem:
 - Úvod do úvodu (18. 11.) – je nutné vytvořit událost na Facebooku
 - Představení knihy Rehabilitovat Marxe! (25. 11.) – nutno opravit chybu v události na FB – pan předseda nápravu učinil po konci schůze
 - Úvod do akademického čtení (30. 11.) – nutno změnit název události
- Ostatní akce:
 - Vánoční večírek – jeho pořádání se bude odvíjet od pandemické situace; je třeba rezervovat místo konání odhadem pro cca 30 osob
 - Setkání s řediteli ústavů – akce proběhne pouze jako neformální setkání Výboru s řediteli jednotlivých historických ústavů; konání se opět bude odvíjet dle pandemické situace
 - Martin Wolf podal několik podnětů na kulturní akce – schváleno a odloženo k individuální diskuzi
 - Mirek Vašík vytvořil seznam bakalářských a diplomových prací vhodných k představení – schváleno a odloženo k další diskuzi
 - Ondřej Crhák nabízí možnost komentovaných prohlídek v Národním muzeu – s radostí přijato a doporučeno spojit se s Martinem Wolfem
 - Ondřej Crhák dále nabízí možnost prostor na Betlémském náměstí pro pořádání větších spolkových akcí.

5) Aktualizace stanov

- Proces se momentálně nachází v mrtvém bodě, neb je třeba přednostně vyřešit záležitost smlouvy s fakultou, která stojí z důvodu absence tajemnice. Problém odložen k interní diskuzi.

6) Smlouva s fakultou

- Smlouva v současné době neplatí.
- Původní smlouva dovoluje Spolku mít své sídlo na fakultě (nám. Jana Palacha). První dodatek ke smlouvě zaručuje Spolku skříň na chodbě fakulty. Tyto dvě věci je třeba zachovat i v následující smlouvě.
- Nutno vypracovat vlastní návrh smlouvy, neboť obecný mistr nereflexuje požadavky Spolku.

- Ondřej Crhák navrhl za účelem sestavení nové smlouvy vytvořit pracovní skupinu, jež by pracovala v prostředí sdíleného dokumentu. Součástí skupiny by měli být Ondřej Crhák a Michal Cáp. Pracovní skupina vygeneruje návrh, jenž by měl být schválen Výborem a poté putovat na Právní oddělení fakulty.
- Třeba reflektovat finanční otázku. Co Spolek vygeneruje a utopí ve vlastních výdajích, nemusí danit.
- Vytvoření nové smlouvy je třeba stihnout do nástupu nové děkanky, aby se předešlo následkům její nevyžádané (hyper)aktivity

7) Různé

- Spolková skříň
 - Třeba se dohodnout na datu jejího vyklizení.
 - Pokud nám fakulta nepovolí skříň nadále využívat, je třeba ji požádat o poskytnutí adekvátní náhrady úložných prostor.
- Aktualizace seznamu členů a zanesení e-mailů nových členů do databáze
 - Patrně neoficiálně spravuje DK?
 - DK kontaktuje Martu Harasimowicz.
 - DK kontaktuje pokladníka.
 - DK zaneše nové členy.
- E-mail z rektorátu týkající se financování spolků během pandemie.
 - Klára Brtková: rektorát Spolek kontaktoval ohledně spolků bojujících proti pandemii
 - Marta Harasimowicz: rektorát měl prý poslat peníze na akce odehrávající se v době pandemie, ale nic nepřišlo
 - Zkusit se zeptat, zda by nám uznali podporu na online akce (úvody, přípravky...)
- „Nedořešené věci Spolku“ z poznámek Ondřeje Crháka
 - GDPR – je třeba aktualizovat přihlášky do Spolku – třeba přidat, že podepsaný souhlasí se zpracováním osobních údajů
 - Mailchimp – nutno přidat tlačítko možnosti odhlášení se z odběru mailu
 - Grafika
 - Otázka, kdo všechno to chce dělat?
 - Spolek by se měl graficky sjednotit.
 - Ondra nabízí, že nás naučí s grafickými programy.
 - Merch
 - Eliška Farová navrhuje udělat nové propisky, záložky... Bylo by to dobré pro budoucí akce.
 - Eliška Farová navrhuje řešit to v prosinci.
 - Webové stránky
 - Čeká se na schválení financí.
 - Když se na výboru schválí výdaj, mohou být brzy hotové domény a subdomény.
 - Přípravné kurzy
 - Ondra pošle rozpočet.
 -

8) Závěr

- Nikdo nemá žádné dotazy ani dodatky, program pokračuje kulturou a socializací

– Schůze oficiálně ukončena ve 20:40.